
Kristiansand, 11. februar 2025 

 

Innkalling til møte i Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved Vardåsen skole, tirsdag 11. februar 

kl.18:00. 

 

Innkallingen gjelder foreldrerepresentanter i FAU (ikke vara). 

 

Saksliste: 

Saksliste: 

H25/08 - Valg av nestleder FAU 

H25/09 – Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget 

H25/10 – Evaluering av trafikksikkerhetskampanje 

H25/11 – Hjertesone 

H25/12 - Temakveld 

H25/13 - Rektors hjørne 

H25/14 - Eventuelt 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtereferatet begynner på neste side 



 

Møtereferat 

Møtereferat nr: Møtested/møterom:  Dato:  Tid: Referent:  

06-2024/2025 Personalrommet, Vardåsen 11.02.25 18:00-19:30 Eirik Vika 

Møtedeltakere (klasse): Fravær (klasse): 

Rektor, FAU-leder, 

Foreldrekontaktene for: 

1.1 
1.2 
2.1 
3.2 
4.2 
5.1 
5.2 
6.1 
6.2 
7.1 
7.2 

Vara: 
  
2.2 

FAU – leder, 

Foreldrekontakt:  

3.1 
4,1 

Vara:  

Neste møte: 11.03.25 

  

  



Saksliste: 

H25/08 - Valg av nestleder FAU  

Jeanette Eder Christiansen har meldt seg som FAU leder neste år hvis vi finner en som kan 

stille som nestleder og være referent neste år. 

Det ble foreslått at vi skal høre med varaene først ettersom det er de som blir 

foreldrekontakter neste skoleår.  

Trine sender en epost til dem. 

 

H25/09 – Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget 

Bernt Sigmund kunne ikke møte. 

  

H25/10 – Evaluering av trafikksikkerhetskampanje 

Alle elevene skal ha mottatt reflekssele eller vest. Skolen ønsket at de to yngste kullene 
skulle ha vester. 

Vi kjøpte inn 24 refleksvester med print som foreldrerepresentantene brukte på 
aksjonsdagen. Disse leveres til skolen slik at de kan bruke de frem til neste trafikkaksjon. 

Flyers ble printet opp og levert ut på aksjonsdagen. Disse er ikke sendt hjem verken i mappe 
eller digitalt. Har spurt rektor om de kan sende det ut til alle foresatte. Skolen sendte ut 
flyeren på Visma 11.02.25. 

Skolen har undervisningsmateriell fra Trygg trafikk. Det var derfor noen midler til overs. 
6000,- av disse vil bli delt mellom de klassene som har 90% oppslutning om å bruke refleks i 
uke 7.  

Vi har rett under 6000,- igjen som vi kan disponere slik vi vil. 

Elevene fikk besøk av 0 visjonen i klasserommene på aksjonsdagene, og politiet kom utenfor 
før skolestart. 

Evaluering av aksjon: 

Toppen av Torsvikkleiva 
Bilene kjører fort her i alle retninger, selv med fartsdump. Godt med belysning ved 
fotgjengerfeltet. Få barn som krysset veien her. Kun ett av barna hadde refleks, tre av barna 
hadde regntrekk med refleks. 

Fuglevikkleiva:  
Bilene kjørte i høy fart og det var to tilfeller hvor de ikke stoppet for barn som stod der. 

  



Bekkedalen: (hvor de må opp bakken og krysse veien.) 

Det var mange som hadde tenkt å ta veien for å krysse veien, og er nok ikke villige til å endre 
hvilken vei man skal gå.  

Man kan høre med rektor/elevrådet. Hvorfor vil de ikke barna gå i tunnelen? Er det ting som 
skjer der som ikke er hyggelig? 

Opplevelsen er at de minste går riktig vei, mens de eldre går veien opp og krysser veien. Det 
ble også observert flere lærere som gikk opp bakken, for å krysse veien.  

Det er egentlig fornuftig for biler å snu der, men ikke hvis det går flere barn der. 

Ved Kiwi: 

Veldig effektivt med refleksvest. Bilene kjørte forsiktig.  
Det burde være ekstra lys med krysset her og ved skolen. 

Andre observasjoner og punkter: 

• Hva med skolepatruljer?  
• Trygg trafikk anbefaler at barn ikke skal passe på barn. 

• Det var få barn som brukte refleks. 
• Det var mest hektisk mellom 08:25 - 08:40. Synes de kjørte roligere enn forventet. Ingen u-

sving. 
• Politibilen hadde nok litt effekt. 
• Mange av de små var nysgjerrige på politibilen. 
• Bilistene fikk nok en liten oppvekker av at det stod en del folk med vest ute. 
• Forslag om å gjennomføre trafikksikkerhetskampanje på høsten når det er mørkt. 

• I fjor hadde vi kampanjen på høsten. 
 

• Reflekskonkurransen:  
• Det var litt lite informasjon for noen klasser om reflekskonkurransen. Alle burde fått 

lik informasjon. 
• Ikke alle fikk med seg reflekssele fra skolen. Har ikke 4. klasse har fått refleks? 

  



H25/11 – Hjertesone 

Hjertesone er et tiltak i regi av Trygg Trafikk som skolen kan søke om gjennom Kristiansand 

kommune for å lage trygge omgivelser rundt skolen. 

https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/hjertesone-tryggere-skolevei/ 

• Kommunen har laget det til en sak at det skal være trygge trafikkomgivelser rundt skolene. 
• Flere instanser kan komme og vurdere hva som kan gjøres for å lage en tryggere skolevei. 
• Det finnes masse materiale 
• Hvordan lage sone, lage hjerter på veien 
• Hvem som helst kan søke på det; Skole, FAU, osv. 
• Men det handler om å gi barna best mulig opplæring om å gå trygt på skoleveien. 
• Det er bare Lunde skole i Søgne som har søkt og forsøkt. Vært i gang 1 års tid. 

• Har fått betraktelig mindre trafikk rundt skolen. 
• Vi kan høre litt mer rundt dette. Ta et møte med kommunen om hva man kan få til. 
• Forslag:  

• Få til en 30 sone i stedet for 40. 
• Skilt «Skole» 

• Forsøke å få skolen med på det. Da er det lettere å få igjennom ting fra kommunen. 
• Vi stiller oss positive til å ta tak i dette. 

 

H25/12 – Temakveld 

Haumyrheia skole og Strømme skole ønsket å delta på felles temakveld. Det ble på forrige 

møte opprettet en gruppe som fikk ansvar for å se etter lokaler, avtale med foredragsholder, 

finne dato og lage innbydelser. 

Hvor står vi her? 

Trenger dere hjelp med noe? 

• Av de oppmøtte var det ingen som hadde meldt seg til gruppen som har fått ansvar for å se 
etter lokaler, foredragsholder, dato og innbydelser. 

• Vi må finne ut om Trine har sendt ut e-post og fått opprettet en gruppe? 
• Er muligens foreldrekontakten fra 2.2 med i gruppen? 

• Haumyrheia har i oppgave å finne lokale 
• Vi må få mer informasjon fra Trine. 

 

  

https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/hjertesone-tryggere-skolevei/


H25/13 - Rektors hjørne 

• Skolen kommer til å invitere inn Nullvisjonen Agder til neste år, med fokus på ett trinn. Enten 
7. eller 4. trinn. 

• Hjertesone: Vi ønsker at færrest mulig kjører elevene til skolen. Skolen er i kontakt med 
kommunen. 

• Tilbakemelding: Elevene oppleves som mer opplagt når de går til skolen enn å bli kjørt til 
skolen. 
 

Rektor informerer om resultatene fra elevundersøkelsen. 

• Ser sammenheng mellom elevundersøkelse og nasjonale prøver, og vi ser tegn som gjør at vi 
kanskje vil organisere oss annerledes. 

• Nasjonale prøver: 
• Det er nedgang i elever på laveste nivå, og flere og flere på høyeste nivå. 
• Vi ligger litt over det som er forventet. Vi er der vi bør være. Gode resultater. 

• Læringsmiljø 
• Det er nedgang i antall elever som mottar individuell tilrettelagt opplæring, som 

betyr at vi har mer råd til å styrke klassene. 
• Det er en ønsket utvikling, men det er såklart noen elever som skal få tilrettelagt 

opplæring. 
 
Elevundersøkelse 

• Motivasjon (1-5) 
• 5 trinn: 4,0 
• 6 trinn: 3,6 
• 7 trinn: 3,6 

 
• Mobbing: (%) 

• 5: 18,4% har blitt mobbet 
• 6: 0 % har blitt mobbet 
• 7: 15,7 % har blitt mobbet 

 
• Støtte fra lærere (1-5) 

• 5: 4,8 
• 6: 4,3 
• 7: 4,1 

 
• Elevmedvirkning 

• 5: 4,3 
• 6: 3,6 
• 7: 3,2 

Vi ligger høyt på mobbing, samtidig er utviklingen veldig fin. Det er nedgang i mobbing på 7 
trinn. Utviklingen er positiv, selv om det er høye tall. Men det går i riktig retning. 

Annet 

Skolen må nedbemanne til neste år da det kommer færre elever inn på skolen. 



Skolen er altså berørt i forhold til ev. skolenedleggelser. I tillegg skal det bygges ny skole 
(hjertetomta, skal bli Kristiansands største skole). Da er tanken at man må flyttes på noen 
kretsgrenser. Men de klarer ikke å ta imot alle fra Drangsvann i tillegg til elever i vårt område. 

Skal forsøke å gå fra klasse til trinn: Vi ønsker å gå i den retningen at vi blir mer trinnbaserte, 
mindre klassebaserte. Fra høsten vil alle førsteklassinger deles inn i en klasse, for å kunne bli 
godt kjent med dem. 

 

H25/14 – Eventuelt 

INVITASJON TIL ÅRSMØTE MED KOMFUG 2025; Alle grunnskolene i Kristiansand innkalles 

med dette til KOMFUG sitt årsmøte onsdag 5.mars, kl. 18:00 – 20:00. Påmeldingsfrist 

28.februar. Sted: Rådhuskvartalet 

KOMFUG årsmøte 

Se tilsendt vedlegg om KOMFUG årsmøte. 

• Trine stiller ikke. 

• Vi sender vedlegget med referatet, hvor man kan se hvordan man kan melde seg på. 

• Vi kan informere foreldrene at de kan stille som kandidater. 

• De som er interessert, melder fra til Trine. 

 

Skjerm under måltid 

Det er et ønske om å ta det videre. Det er et stort engasjement rundt dette fra flere trinn. 

Barna får ikke spist, får ikke kjent på metthetsfølelsen. Flere kommer hjem med mat igjen i 

matboksen. Barna glemmer å spise. 


